

(Le français suit)

Notice to CARAC Members,

In order to respond to the various challenges that COVID-19 is currently putting on the transportation system, please find below a list of recently issued global exemptions to various provisions in the *Canadian Aviation Regulations*

- **[Aircraft maintenance engineer \(AME\) licence, extended licence validity period](https://www.tc.gc.ca/CivilAviation/regserv/Affairs/exemptions/docs/en/3253.htm)** NCR-029-2020 - Issued on: March 27, 2020
<https://www.tc.gc.ca/CivilAviation/regserv/Affairs/exemptions/docs/en/3253.htm>

To consult the complete list of exemptions recently issued please visit the online exemptions database at https://wwwapps2.tc.gc.ca/saf-sec-sur/2/exemptions/e_s.aspx?lang=eng or see Transport Canada's webpage for [COVID-19 measures, updates, and guidance issued by Transport Canada](#)

To subscribe or unsubscribe to Canadian Aviation Regulation Advisory (CARAC) notices, please send your request by email to carrac@tc.gc.ca

Sincerely,

Canadian Aviation Regulation Advisory Council

Transport Canada / Government of
Canada

carrac@tc.gc.ca / TTY: 1-888-675-6863

Avis aux membres du CCRAC,

Afin de répondre aux défis que COVID-19 représente pour le système de transport, veuillez trouver ci-dessous une liste d'exemptions globales à diverses dispositions du *Règlement de l'aviation canadien* récemment émises

- **[Licence de technicien d'entretien d'aéronefs \(TEA\), date de validité prolongée sur la licence](https://www.tc.gc.ca/Aviationcivile/servreg/Affaires/exemptions/docs/fr/3253.htm)** RCN-029-2020 – En vigueur : mars 27 2020
<https://www.tc.gc.ca/Aviationcivile/servreg/Affaires/exemptions/docs/fr/3253.htm>

Pour consulter la liste complète des exemptions récemment émises, veuillez consulter la base de données des exemptions en ligne https://wwwapps2.tc.gc.ca/saf-sec-sur/2/exemptions/e_s.aspx?lang=fra ou consultez la page Web de Transports Canada pour les [Mesures, mises à jour et lignes directrices liées à la COVID-19 émises par Transports Canada](#)

Pour vous abonner ou vous désabonner des avis du CCRAC, veuillez envoyer votre demande par courriel à carrac@tc.gc.ca

Salutations distinguées,

Conseil consultatif sur la réglementation aérienne canadienne

Transports Canada / Gouvernement du Canada
carrac@tc.gc.ca / ATS : 1-888-675-6863